



## **Announcement**

*March 12, 2021*

The Surety Association of Canada was shocked and saddened to learn that a part-time McMaster University Continuing Education instructor of an on-line surety course, offered in collaboration with the Association, made highly negative statements at a Toronto Catholic District School Board public meeting regarding the raising of the rainbow flag. The statements ran directly contrary to the Association's core values and beliefs. Ensuring equality, diversity and inclusivity is a matter of the highest priority to the Association.

The Association does not condone, but rather condemns the expression of what it considers to be intolerant views about the sexual orientation, gender, or nature of the relationships of other people.

---

## **Déclaration**

*Le 12 mars 2021*

L'Association canadienne de caution (ACC) fut bouleversée et attristée d'apprendre qu'un enseignant à temps partiel d'un cours en ligne sur le cautionnement, offert à l'école d'éducation permanente de l'Université McMaster en collaboration avec l'Association, avait fait des déclarations publiques très négatives à l'égard d'une récente proposition de la direction de l'école Toronto Catholic District, qui consistait à hisser le drapeau arc-en-ciel. Les propos viennent entièrement à l'encontre des valeurs et croyances fondamentales de l'ACC. Une des plus grandes priorités de l'Association est d'assurer l'égalité, la diversité et l'inclusion.

L'ACC ne tolère pas et déplore tout partage de points de vue exprimant l'intolérance à l'égard de l'orientation sexuelle, le genre ou la nature de la relation d'autres personnes.